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Çok sayıda uyuşturucu ele geçirildi
Giresun İl Jandarma Komutanlığı tara-

fından yapılan uyuşturucu operasyonun-
da esrar, sentetik uyuşturucu ve bir miktar 
para ele geçirildi.

Tirebolu ilçesine bağlı Yağlıkuyumcu kö-
yünde ikamet eden D.D. isimli şahsın uyuş-
turucu madde sattığı bilgisine ulaşan jan-
darma ekipleri D.D.’nin evinde yaptığı ara-
malarda, hassas terazi ile satışa hazır 
halde çok sayıda uyuşturucu madde ile 
birlikte 12 bin 140 lira ele geçirdiler.

Olayla ilgili olarak şüpheli D.D gözaltına 
alınırken, annesi M.D. ise Tirebolu Cumhuri-
yet Başsavcılığının talimatıyla ifadesi alın-
dıktan sonra serbest bırakıldı. Soruşturma-
nın sürdüğü bildirildi.

Riskli gruplara
 görüntülü hizmet

Giresun Kadın Doğum ve 
Çocuk Hastalıkları Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi Başhekimi 
Dr. Öğr. Üyesi Muhammet Bulut, 
“Merkezi Hekim Randevu Siste-
mi (MHRS) içerisinde, Covid-19 
pandemisi kapsamında riskli 
grupta bulunan kişilerin herhan-
gi bir sağlık kuruluşuna gitme-
den görüntülü görüşme ile 
hekim tarafından muayene ol-
malarını sağlayan ‘Görüntülü 
Muayene Randevusu’ hizmeti 
sunulmaya başlandı” dedi.

Bulut, pandemi sürecinde 
riskli grupta bulunan vatandaş-
lara yönelik başlatılan ‘görüntü-
lü muayene’ hizmetinin 0-18 
yaş çocuklarda başlatıldığını 
ifade ederek, uygulamayla ilgili 
şunları kaydetti: (2'de)

Binbaşı Alpaslan’a şehit
 düştüğü yerde şehitlik

Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun 
Milletvekili Sabri Öztürk, Milli Mücade-
le Kahramanlarından 42.Giresun Gö-
nüllü Alayı Komutanı Binbaşı Hüseyin 
Avni Alpaslan’ın, Ankara’nın Hayma-
na ilçesinde yer alan mezarının çev-
resinin şehitlik olarak düzenlenmesi 
kararı alındığını bildirdi.

Öztürk, Binbaşı Hüseyin Avni Al-
parslan’ın mezarının bulunduğu Hay-
mana Büyük Cami bahçesinin şehit-
lik olarak düzenlemesi amacıyla, 
Tarım ve Orman Bakanı ve Milli Park-
lar Genel Müdürü ile görüştüklerini 
ifade ederek, bu alana şehitlik yapıl-
ması ve Sakarya Meydan Muhare-

besinin 100. yılı olan 2021 yılında ta-
mamlanması kararı alındığını belirtti.

Milli Mücadelenin önemli kahra-
manlarından ve Giresun’un gurur kay-
nağı olan Hüseyin Avni Alparslan’ın 
aziz hatırasının gelecek kuşaklara ak-
tarılmasının çok önemli olduğunu vur-
gulayan Öztürk, şunları kaydetti:

“Ülkemizin kurtuluşuna giden şanlı 
mücadelemizin en önemli savaşla-
rından birisi Sakarya Meydan Muha-
rebesidir. Bu muharebenin gerçek-
leştiği ve Ankara’nın Polatlı ve Hay-
mana ilçeleri sınırları içinde bulunan 
alan, 2015 yılında Milli Park ilan edil-
mişti. (Devamı 2'de)

Tirebolu’ya 
doğalgaz 
müjdesi

Tirebolu Belediye Başkanı Burhan Takır, sosyal 
medya üzerinden yaptığı duyuruda, doğalgaz pro-
jesinin 2021-2022 yatırım programına alındığını 
müjdeledi ve daha yaşanabilir bir Tirebolu için ça-
lıştıklarını söyledi.

Geçen yıl gerçekleştirilen nüfus çalışmaları sa-
yesinde 20 binli rakamlara ulaşan Tirebolu’nun, su 
ve diğer altyapı ihtiyaçlarını karşılamak için yoğun 
çaba sarf ettiklerini bildiren başkan Takır, “İlçemizde 
ekonomik ömrünü tamamlamış içme suyu hatları-
nın yenilenmesi konusu, gerçekçi nüfus verilerine 
ulaşması sonucunda gerçekleşecektir. (2'de)

Demiryolu önemli 
katkı sağlayacak

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Hasan Çakırmelikoğlu, en önemli sorunların başın-
da Samsun-Sarp Demiryolu Projesi ile Güney Çevre 
Yolu’nun geldiğini söyledi. (Devamı 2'de)

 Muttab köprü çalışmasına sıkı takip 
Giresun Valisi Enver Ünlü, 

22 Ağustos tarihinde mey-
dana gelen sel felaketin-
den etkilenen bölgelerde 
yapılan çalışmaları yerinde 
takip ederek, çalışmaların 
belirlenen takvime göre ak-
satılmadan tamamlanma-
sı talimatı verdi.

Vali Ünlü, Espiye’nin Gü-
zelyurt köyünde Doğan-
kent’in Doymuş ve Oyraca 
köylerinde selden etkilenen 
bölgelerde gerçekleştirilen 
çalışmaları yerinde incele-
di. (Devamı 2'de)CHP’li meclis

 üyelerinden 
inceleme

 (2'de) 



Binbaşı Alpaslan’a şehit
 düştüğü yerde şehitlik

2 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİYEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ   17 Kasım 2020

Riskli gruplara
 görüntülü hizmet

(Baştarafı 1'de)
“Pandemi sürecinde riskli grupta bu-

lunan vatandaşlarımız MHRS'ye kimlik 
numaralarıyla giriş yaptığında ‘Görün-
tülü Muayene’ye otomatik olarak yön-
lendirilir. Çıkan bilgilendirme mesajında 
‘Tamam’ a tıklanır ve randevu alma sü-
reci gerçekleşir. Uygun saat seçilerek 
görüntülü muayene onaylanır. Muaye-
ne saatinde görüntülü muayene başla-
dığında hastamıza SMS mesajı gelir. 
Gelen mesajdaki linke tıklayarak telefo-
nunuzdan veya kamera mikrofon özelli-
ği taşıyan bilgisayarınızdan görüşmeyi 
başlatabilirsiniz.

Hastanemizde Çocuk Sağlığı ve Has-
talıkları branşında ihtiyaç duyan 0-18 
yaş hastalarımıza ebeveynleri eşliğinde 
bu hizmeti başlatmış bulunmaktayız. 
Doluluk oranlarımıza göre randevu sa-
atlerimizi arttırmayı planlamaktayız.”

(Baştarafı 1'de)
Sakarya Meydan Muharebesinin 

en önemli kahramanlarından birisi 
de 42.Giresun Gönüllü Alayı Komu-
tanı Binbaşı Hüseyin Avni Alpas-
lan’dır. Hüseyin Avni Bey, 1876 yılın-
da Tirebolu ilçemizde doğmuştur. As-
keri okullarda tahsilini tamamladık-
tan sonra birçok cephede savaş-
mış, 1920 yılında Giresun Askerlik Şu-
besi Başkanlığı ve Kaymakam vekilli-
ği yapmıştır. Kurtuluş Savaşında Gire-
sun işgal edilmemesine rağmen iki 
gönüllü alay kurarak, vatanın kurtu-
luşunda çok önemli bir görev yap-
mıştır. Bu iki gönüllü alaydan birinin 
komutanı Yarbay Osman Ağa diğeri 
de Binbaşı Hüseyin Avni Alparslan’dır. 
Hüseyin Avni Alparslan, 42. Gönüllü 
Alay Komutanı olarak, 22 Ağustos 
1921’de Sakarya Meydan Muhare-
besine katılmış, 28 Ağustos’ta Man-
gal Dağı Gökgöz mevkiinde göğüs 
göğüse çarpışmalarda yaralanmış 
ve kaldırıldığı Haymana Hastanesin-
de 30 Ağustos 1921 günü şehit düş-
müştür.

Sakarya Meydan Muharebesi Ta-
rihi Alanı milli park ilan edilse de şehit 
komutanımız ve arkadaşlarının yattı-
ğı Haymana Büyük Camii arkasın-

daki şehitlik, milli park dışında kalmış-
tı. Giresun ve ülkemiz için çok büyük 
kahramanlıklar gösteren Binbaşı Hü-
seyin Avni Alpaslan ve arkadaşlarının 
aziz hatırasını yaşatmak için; Tarım 
ve Orman Bakanımızla ve Milli Park-
lar Genel Müdürümüzle yapmış ol-
duğumuz görüşmeler neticesinde, 
bu alanın şehitlik olarak düzenlen-
mesi ve Sakarya Meydan Muhare-
besi Milli Parkıyla bağının kurulması 
kararı alınmıştır. Böylelikle Giresunlu 
kahramanımızın ve silah arkadaşla-
rının aziz hatırasını şükranla yad ede-

ceğimiz bir şehitliğe kavuşmuş ola-
cağız.

Bu önemli projenin hayat bulma-
sında başta İstanbul’da bulunan 
TİRDEF olmak üzere, emeği geçen 
sivil toplum kuruluşlarımıza, sayın ba-
kanımıza ve genel müdürümüze te-
şekkür ediyorum. Bir kez daha Binba-
şı Hüseyin Avni Alpaslan’ı ve bu aziz 
vatanın bağrında yatan tüm şehitle-
rimizi, kahramanlarımızı rahmetle ve 
şükranla yad ediyor, emanetlerine 
canımız pahasına sahip çıkacağı-
mızı belirtmek istiyorum.”

 Tirebolu’ya doğalgaz müjdesi 
(Baştarafı 1'de)
Bu gibi imkanların birçoğundan yarar-

lanabilmek için çalışmalarımızı sürdürü-
yoruz. Bu hususta vatandaşlarımızdan da 
destek bekliyor ve ikametlerini Tirebo-
lu’daki adreslerine taşımalarını istiyoruz” 
diyerek, bu işi hep birlikte başaracaklarını 
sözlerine ekledi.

Başkan Takır, nüfusu başka il ve ilçeler-
de bulunan hemşerilerine bir kez daha 
ikematgah çağrısında bulunarak, “Bele-
diyemizin nüfusa göre aldığı payı artır-
mamız için vatandaşlarımızın ikamet-
gahlarını Tirebolu’ya aldırmaları gereki-
yor. Belediye olarak daha iyi hizmet vere-
bilmek için başka il ve ilçelerde bulunan 
hemşerilerimizin ikametgahlarını ilçemi-
ze taşımalarını istiyor ve bekliyoruz. Sizlerin 
de desteğiyle ilçemizi modern bir kentsel 
mekana dönüştürmek adına çalışmala-
rımıza devam ediyoruz. Tirebolu’yu daha 
iyi noktalara taşımak için planladığımız 

projelerin hayata geçirilmesi yolunda be-
lediyemizin gelirlerini artırmak zorundayız. 
Bunu da sağlamak için ilçe nüfusumuzun 
20 binlerden 25 binlere çıkması gerek-
mektedir” dedi.

Demiryolu önemli 
katkı sağlayacak

Çakırmelikoğlu, kendisini ziyaret eden 
Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Merkez 
İlçe Başkanı Mehmet Başer’e ilin sorunları 
ve çözüm önerileri hakkında bilgiler aktar-
dı.

Bölgenin en çok göç veren bölge ol-
duğunu ifade eden Çakırmelikoğlu, 
bunun da yatırım olanaklarının dar ve do-
layısıyla istihdam imkanlarının kısıtlı olma-
sından kaynaklandığını kaydetti.

Demiryolu projesinin bölgeyi gerek yük 
taşımacılığı gerekse hızlı tren yolcu taşı-
macılığı ile başta istihdam olmak üzere 
ekonomik, sosyal ve çevresel sorunların 
çözümünde önemli bir katkı sağlayacağı-
na dikkat çeken Çakırmelikoğlu, şunları 
dile getirdi:

“SAMSUN-SARP DEMİRYOLU ÜLKENİN 

PRESTİJ PROJESİDİR”
“Samsun-Sarp Demiryolu demek; 

Ordu, Giresun, Trabzon, Rize, Artvin’i birbi-
rine bağlamak, oradan Gürcistan’a, 
Azerbaycan’a ve Çin’e kadar uzanan 
uluslararası bir proje demektir. Bu proje sa-
dece Doğu Karadeniz Bölgesi’nin değil, 
ülkemizin prestij projesidir. Samsun-Sarp 
Demiryolu Projesi ile Karadeniz Bölge-
si’ndeki illerde turizm ve ticaretin canlan-
ması en öncelikli beklentimizdir.”

Çevre yoluna da değinen Çakırmeli-
koğlu, “Giresun Güney Çevre Yolu’nun 
2021 yılı yatırım programına alınması ve 
akabinde ticari sitelerin planlı bir şekilde 
hayata geçirilmesinin çalışmaları yapıl-
malıdır” diyerek, projeyle ilgili görüşlerini 
paylaştı.

 (Baştarafı 1'de) 

 Muttab köprü çalışmasına sıkı takip 

(Baştarafı 1'de)
22 Ağustos'tan bu yana ulaşıma kapalı durumda 

olan Tirebolu-Doğankent karayolunda yapımı devam 
eden köprü inşaatı çalışmalarını inceleyip yetkililerden 
bilgi alan Vali Ünlü, Muttab köprüsün yapı çalışmaları-
nın hassasiyetle takip edildiğini ifade etti.

Giresun genelinde 22 Ağustos'ta etkili olan sağanak 
sonucu Tirebolu-Doğankent kara yolunun 12’nci kilo-
metresinde menfez çökmüş, bunun sonucunda 5 jan-
darma personeli ve 1 iş makinesi operatörü sele kapıl-
mıştı. 5 askerin cenazelerine ulaşılırken, iş operatörü Ali 
Akbulut'a yapılan aramalara rağmen halen ulaşılama-
dı.

CHP’li meclis üyelerinden inceleme
Giresun İl Genel Meclisi’nin CHP’li üyeleri, Tirebolu’ya 

gelerek, CHP İlçe Başkanlığı’nı ziyaret edip, yapımı 
devam eden Muttab köprüsündeki çalışmaları takip et-
tiler.

İl Genel Meclisi’nin CHP’li üyeleri, Tirebolu’da durum 
değerlendirmesi yapmak amacıyla CHP İlçe Başkanı 
Fatma İyice ve yönetim kurulu üyeleriyle görüşüp, karşı-

lıklı fikir alışverişinde bulundular.
CHP Tirebolu İlçe Başkanı İyice, Tirebolu’nun sorun-

larıyla yakından ilgilenen CHP’li meclis üyelerine te-
şekkür ederken meclis üyeleri daha sonra Tirebolu-
Doğankent karayolunda yapımı devam eden Mut-
tab köprüsü inşaatı çalışmalarını inceleyip yetkililer-
den bilgi aldılar.
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 Şenlikoğlu’na destek verip  

PROJELERİNİ SIRALADILAR
Giresun Kent Konseyi Yönetim Kurulu 

Başkanı Mürşit Gürel, Giresun Belediye 
Başkanı Aytekin Şenlikoğlu’nun şehirde 
yaptığı çalışmaları olumlu bulduklarını ve 
yanında olmaya devam edeceklerini 
belirterek, yönetim kurulunun gündeme 
getirdiği projeleri açıkladı.

Gürel, yaptığı açıklamada, Kent 
Konseyi yönetim kurulu üyeleri zoom 
programı üzerinden toplantı yaptıklarını 
belirtti.

Giresun Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu ve belediyenin tüm birimleri-
ne, yapılan asfaltlama, cadde düzen-
lemeleri, Abacıbükü Bilgievi, yöresel 
pazar, Üreten Kadın Güçlü Kadın Proje-
si, semt sahaları, alt yapı çalışmaları, 
yeni hastane ve stadyum çevresindeki 
yol çalışmaları için teşekkür edip, yapıl-
makta olan tüm projelerde de Şenli-
koğlu’nun yanında olmaya devam 
edeceklerini dile getiren Mürşit Gürel ve 
yönetim kurulu üyeleri, şehre yapılması 
gerektiğini düşündükleri projeleri de 
şöyle aktardılar:

“Sahilde mevcut üst geçitlere yapı-
lacak engelli asansörlerinin yüksek ma-
liyetleri olabileceği ancak bunlar ram-
palı üst geçitler olarak düzeltilebilir. En-
gelli ve engelli bireyi olan ailelerin 
yaşam merkezinin bir an önce beledi-
yemizin gündemine alınarak hayata 
geçirilmesi gerekir.

Kaleye yapılacak teleferik projesi-
nin, asansör veya raylı teleferik olarak 
daha az maliyetle bir an önce hayata 
geçirilerek Millet Bahçesi projesinin de-
taylarının kamuoyu ile paylaşılması ge-
rekir.

Giresun’a kurulacak Teknopark’ın gi-
rişimcilerinin bir an önce faaliyete baş-
layacağı şekilde, Giresun Üniversitesi 
bünyesinde kullanıma müsait boş bina 
katlarından birinde faal hale getirilmesi 
gerekir.

Amatör spor faaliyetleri yürüten kuru-
luşlarımız için amatör evinin projelendirile-
rek, Kent Konseyi ile ortak Dört Mevsim Gi-
resun temalı fotoğraf dernekleri ile ortak 
bir aktivite yapılabilir.

Uzaktan eğitim ve daha sonra da öğ-
renci ve gençlerimizin kullanabileceği in-
ternet bağlantı kolaylığı sağlayacak alt ya-
pının EBA destekli olarak sağlanması, mer-
kez köylerimizde cami veya kapalı okullar 
üzerinden, internet bağlantı imkânı eğiti-
me destek amaçlı yapılandırılması, inter-
net ve uzaktan eğitim destekli kurslasın or-
ganize edilebilir.

Hemşerilerimizin talepleri ve ihtiyaç 
duyduğu tesislerin ilave edilmesi, ayrıca 
yaşlı, engelli, çocuk ve gençlerin ihtiyaç-
ları göz ardı edilmemeli. Sıfır atık eylemi 
olarak esnaflarımıza çöp kovası ve çöp 
poşetleri dağıtılarak, farkındalık yaratacak 
faaliyetlerin organize edilmeli. Giresun için 
önem taşıyan konuların, toplantıda alınan 
kararların, ilgili birimlerle resmi olarak pay-
laşılması konusunda ortak karar alındı.”

 Esnaflardan Fiskobirlik’e destek 

Giresun Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (GESOB) Başkanı Ali 
Kara, “GESOB ve bağlı odalar ola-
rak, her zaman her yerde Fiskobir-
lik’in yanındayız. Fiskobirlik hepimizin 
ortak paydasıdır ve herkes sahip çı-
karak elini taşın altına koymalıdır” 
dedi.

GESOB Başkanı Ali Kara, oda baş-
kanlarıyla birlikte Fiskobirlik Yönetim 
Kurulu Başkanı Lütfi Bayraktar ile bir 
araya geldi.

Birlik ve beraberliğin önemine de-
ğinildiği toplantıda konuşan Ali Kara, 
Fiskobirlik’in bölge ve ülke için çok 
değerli bir marka olduğunun altını 

çizdi. 
Kara, Fiskobirlik’in isminin, bölge 

ve ülke için paha biçilemez bir 
marka olduğuna işaret ederek, 
şöyle konuştu:

“Türk fındığının ve bu markanın 
yükselmesi, daha iyi yerlere gelmesi 
için her zaman elimizden gelen ça-
bayı gösterdik, hatta yeri geldi 
bedel ödedik. Fiskobirlik’in her me-
selesinde yanında olduk ancak 
bizim çabalarımız bir yere kadar ye-
terli oldu. Bu noktada bizler de dahil 
her kesim kendi öz eleştirisini yap-
malı. GESOB ve bağlı odalar olarak, 
her zaman her yerde Fiskobirlik’in ya-

nındayız. Fiskobirlik hepimizin ortak 
paydasıdır ve herkes sahip çıkarak 
elini taşın altına koymalıdır. Bunu 
açık ve net olarak ifade ediyorum Fis-
kobirlik’in lehine olan her meselede 
sayın başkanın ve ekibinin yanında 
olduğumu belirtmek isterim.”

Fiskobirlik Yönetim Kurulu Başkanı 
Lütfi Bayraktar da, Başkan Kara ve 
üyelerinin desteklerinin birlik adına 
çok değerli olduğuna değinerek, 
şunları dile getirdi:

“Sayın Başkanın Fiskobirlik’in ba-
şarılarıyla gururlanıp, dertleriyle dert-
lenmesi bizler için çok değerli. 2007 
yılında devraldığım ve yaklaşık 13 yıl-
dır sürdürdüğüm Fiskobirlik başkanlı-
ğı görevimde, ekibim ve bizlere ina-
nan insanlarla, zor şartlar altında çok 
önemli işler başardık. Fiskobirlik fındık 
sektöründe, dünyanın en köklü ve 
önemli markası. Bizler bu markayı 
daha ileri nasıl taşıyabiliriz bunun der-
dindeyiz. Bu bayrağı daha yükseğe 
çıkarmak adına gecemizi gündüzü-
müze katıp özveriyle çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz. Bu noktada sayın baş-
kan ve sizlerin destekleri bizler için 
çok değerli. İnşallah ilerleyen dö-
nemde daha sık bir araya gelerek 
ve sizlerle de istişare ederek Fiskobir-
lik’i hak ettiği konuma getireceğimi-
ze inanıyorum.”

Giresun Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Yılmaz Can, Kalite Koordinatörlüğü tarafın-
dan gerçekleştirilen bilgilendirme toplantısına katıldı.

Öğr. Gör. İclal Karataş Aydın tarafından yapılan sunuda Kalite Koordinatörlüğü-
nün çalışmaları aktarıldı.

Komisyonlar tarafından yürütülen “Kalite Güvence Sistemi”, “Eğitim-Öğretim”, 
“Araştırma-Geliştirme”, “Yönetim Sistemi”, “Toplumsal Katkı”, “Uluslararasılaşma” ve 
“Uzaktan Eğitim” politikaları ve bu politikalara ilişkin belirlenen temel değerler, strate-
jiler, hedefler ile aynı başlıklarda hazırlanan eylem planları incelendi.

Üniversitenin kalite süreçleri ile ilgili olarak paydaş etkileşimi, iş akışları ve standart 
formların iyileştirmesi hakkında istişarelerde bulunuldu. Hazırlanan eylem planları 
kapsamında; “Kurumsal Risk Strateji Belgesi”, “Ödül Yönergesi”, “Hizmet İçi Eğitim Yö-
nergesi” ve “Kalite El Kitabı” çalışmalarının hızlandırılması kararlaştırıldı.

Üniversitedeki kalite sürecinde çok önemli bir araç olan bütünleşik yazılım ihtiya-
cı ve farklı üniversiteler tarafından kullanılan bütünleşik yazılımlar hakkında yapılan fi-
zibilite çalışmalarının da tartışıldığı toplantıda, ülke genelinde geliştirilmiş bütünleşik 
yazılım programlarının dikkatlice araştırılmaya devam edilmesi kararlaştırıldı.

Rektör Can eylem 
planlarını inceledi

TTB: Salgın kontrolden 
çıkma noktasına yaklaştı

Türk Tabipler Birliği (TTB) Merkez Konseyi Üyesi Prof. Dr. 
İbrahim Akkurt, “Türkiye’de salgın kontrolden çıkma nok-
tasına iyice yaklaştı” diyerek 2021 bütçesine Covid-
19’la ilgili madde eklenmemesini eleştirdi.

TTB, Sağlık Bakanlığı 2021 bütçesinin yerelden, katı-
lımcı bir bütçe olarak hazırlanmamasını eleştirdi. Bakan-
lık bütçesiyle ilgili eksiklik ve önerileri TTB adına Doç. Dr. 
Deniz Erdoğdu dile getirdi.

Erdoğdu, 2021 yılı Merkezi Yönetim Bütçe Kanunu 
Teklifi'nin meclise sunulmasının Anayasanın ilgili mad-
delerine aykırı bir biçimde geciktirilmesini eleştirdi, 
“Önümüzdeki yıl ilk kez uygulanacak olan Performans 
esaslı program bütçe kamu idarelerinin hazırlık yapma-
sına fırsat verilmeden meclise sunulmasından sadece 
bir hafta önce ilgili kurumlara ve ilgili bakanlıklara gön-
derilmiştir. Bu durum bütçenin yerelden katılımcı bir 
bütçe olarak hazırlanmasına engellemektedir” şeklinde 
konuştu.

“BÜTÇEDE COVİD-19'LA MÜCADELE YOK”
Prof. Dr. İbrahim Akkurt da, “Epidemiyologlar 2021'i 

de Covid'le geçireceğimize ilişkin ciddi mesajlar veri-
yorlar. Şu anda aşı yürürlüğe girse bile 2022 yılı ortalarına 
kadar sürecek bir aşılama söz konusu. Türkiye Cumhuri-
yeti'nin 2021 bütçesinde buna ait herhangi bir kalem 
yok” diyerek bütçeye ekleme yapılması gerektiğini kay-
detti.

“ARTIK SİSTEM TÜKENMEYE BAŞLADI”
TTB Covid-19 İzleme Kurul Üyesi Prof. Dr. İbrahim Ak-

kurt, “İlk günden bu yana ısrarla söyledik. Sağlıkçılar tü-
kenirse karanlık çöker. Artık sistemin tükenmeye başla-
masıyla birlikte ortaya çıkan korkunç bir durum var. O ya-
zılarda sağlık çalışanlarından test yapılmaksızın bir 
hafta sonra görevine başlanması isteniyor. Balık baştan 
kokar misali, Sağlık Bakanlığının son rehberinde buna 
atıfta bulunan bir ifade vardı.

 Kişi sağlık çalışanı ise 7 günde, normal serviste teda-
visini gördüyse on günde, kişi hizmet sektöründe çalışı-
yorsa 14 günde işine döner gibi bir tanımlama vardı. 
Sağlık çalışanı da insandır diye düşünülmeden alınmış 
olan bir karardır” diyerek sağlık çalışanlarının da diğer 
kesimler gibi hastalığı geçirdikten sonra uzmanların ve 
yetkili kurulların onayı ile işlerine dönmeleri gerektiğini 
kaydetti.

“SERT BİR DÖNEME GİRDİK”
Akkurt, “Sağlık Bakanlığını defalarca uyardık. Bir kez 

daha uyarıyoruz, çok sert bir döneme giriyoruz. Daha 
son baharı yaşıyoruz. Bunun kışı var. Daha da artacak 
olan bir durum var. Ve korkuyoruz ki, Türkiye'de şu anda 
salgın kontrolden çıkma noktasına iyice yaklaştı. Şu 
anda Mayısın 11'den itibaren siyasi erklerce alınan yan-
lış politika ve kararların çilesini ve sıkıntısını sağlık çalışan-
larının üzerine nasıl yıkarız tarzında adımlar atılıyor. Biz 
bunun karşısındayız. Eğer bir kapanma olacaksa, ki 
büyük olasılıkla ona doğru gidiyoruz. İki haftalık hatta Epi-
demiyologlar 28 güne kadar varan bir kapanma olmalı 
diyor” açıklamasını yaptı.

Şehitlik diyarından anlamlı ziyaret
Giresun Şehitliğinin bulunduğu İscehisar Belediye Baş-

kanı Ahmet Şahin, Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şen-
likoğlu’nu ziyaret etti.

Giresun’da yaşanan sel baskını dolayısıyla geçmiş 
olsun dileklerini ileten Başkan Şahin, “Büyük Taarruz ve Baş-
kumandanlık Meydan Muharebesi sırasında Giresun ve 
yöresinden gelen gönüllü alay askerlerinin İscehisar'da 
canları pahasına mücadele ederek şehit düşmesi dola-
yısıyla onlara minnet ve şükranlarımı sunuyorum. Allah 
onlardan razı olsun. İlçemiz Doğanlar köyünde bulunan 
Giresunlular Şehitliğine yapmış olduğu katkılar ve ilgi, ala-
kalarından dolayı Giresun Belediye Başkanımız Aytekin 
Şenlikoğlu’na teşekkür ediyorum” dedi.

Başkan Şenlikoğlu da ziyaretinden dolayı Şahin’e te-
şekkür ederken şehitlerin aziz hatıralarını yaşatacaklarını 
söyledi.
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Meslek liselerindeki 
çalışmalara inceleme

Giresun İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu, Giresun Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesini ziyaret ederek incelemeler yaptı. Ziyaret-
te, İl Milli Eğitim Müdür Yardımcısı Tuncer Turan ile okul yöneticileri, öğ-
retmen ve öğrenciler de hazır bulundu.

Okul Müdürü Sabri Kostakoğlu'ndan yürütülen çalışmalar konu-
sunda bilgiler alan Müdür Tosunoğlu, okulun eğitim öğretim ortam-
larını, atölyelerini ve diğer fiziki mekanlarını gezdi.

Müdür Tosunoğlu okul bünyesindeki Mobilya ve İç Mekan Tasa-
rım Atölyesi ile Metal İşleri Atölyesini de ziyaret ederek, uygulama 
eğitimleri kapsamında Giresun Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi öğ-
retmen ve öğrencileri tarafından yapılan, okulların ihtiyacı için 

masa, sıra, dolap gibi donatım malzemelerinin üretim çalışmalarını 
yerinde gözlemledi.

Atölyelerde yürütülen çalışmalar hakkında Okul Müdürü Kostakoğ-
lu'ndan bilgiler alan ve öğretmen ile öğrencilerle de sohbetler eden 
Tosunoğlu, meslek liselerinin, iş dünyasının kalifiye eleman ihtiyacını 
karşılamak gibi önemli bir görevi icra ettiğini, genç nüfus potansiyeli-
nin en yeni ve güncel bilgilerle donanımlı olarak iş hayatına kazandırıl-
ması bakımından uygulamalı eğitimlerin önemini vurguladı.

Tosunoğlu, öğretmen öğrencilerden iş güvenliği kurallarına riayet 
etmelerini, ayrıca pandemi sürecinde maske, mesafe ve hijyen kural-
larına titizlikle uymalarını isteyip çalışmalarında başarılar diledi.

 Milli Eğitimden 
 proje yazma 

 eğitimleri 
Giresun İl Milli Eğitim Müdürlüğü hizmetiçi eğitim 

kapsamında il genelinde proje yazma eğitimlerinin ya-
pıldığını bildirdi.

Müdürlükten yapılan açıklamada, Giresun’un hibe 
desteklerinden azami fayda sağlaması ve ulusal ve 
uluslararası fonlara başvuru kapasitesinin artırılması, 
proje hazırlama ve başvuru süreçlerinde öğretmenle-
rin proje yazma becerilerinin geliştirilmesi amacıyla Gi-
resun İl Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından il genelinde 
eğitim faaliyetlerinin düzenlendiği belirtildi.

Mahalli hizmetiçi eğitim kapsamında düzenlenen 
Proje Hazırlama Yöntem ve Uygulamaları Kurslarının yıl 
sonuna kadar tüm ilçelerde gerçekleştirileceğinin ak-
tarıldığı açıklamada şu ifadelere yer verildi:

“Bu amaçla müdürlüğümüz AR-GE Birimi tarafın-
dan organize edilen Proje Hazırlama Yöntem ve Uygu-
lamaları Kursları'nın ilki, 26-28 Ekim 2020 tarihlerinde Şe-
binkarahisar ilçesinde gerçekleştirilmiş olup, 2-4 Kasım 
2020 tarihleri arasında Alucra ilçesiyle devam etmiştir.

İL MEM AR-GE Birimi üyeleri Çetin Karahan ve Mus-
tafa Kırhasanoğlu'nun eğitim görevlisi olarak yer aldığı 
kurslar, gönüllü ve ilgili öğretmenlerimizin katılımıyla 
gerçekleştirildi.

Kurslarda Proje Hazırlama Yöntemleri hakkında katı-
lımcılara bilgiler verilip uygulamalar gerçekleştirilirken 
kursiyerler, kendi tasarladıkları projeleri eğitmenlerle bir-
likte yazarak sunumlarını yaptı ve çeşitli uygulama ça-
lışmaları yürüttü.”

Avrupa Birliği 
hibe çağrıları 

incelendi
Giresun Ticaret ve Sanayi Odası koordinasyonunda 

Doğu Karadeniz Kalkınma Ajansı Proje Geliştirme ve Uy-
gulama Birimi tarafından paydaş kurumlara bilgilendir-
me yapıldı.

Karadeniz Sınır Ötesi İşbirliği Programı ve AB hibe 
çağrıları hakkında detaylı bilgi sunan Birim Başkanı Meh-
met Bozdoğan, aynı zamanda DOKA tarafından belir-
tilen programlar kapsamında bölgede yürütülen pro-
jeler hakkında sunum gerçekleştirdi.

Bozdoğan, KOBİ’lerin Rekabet Edebilirliği Programı 
(COSME Programı), Ufuk 2020 Programı Avrupa Yeşil Mu-
tabakat ve diğer hibe programlarına ilden ve bölge-
den yapılacak başvurulara DOKA tarafından gerekli 
teknik desteği vereceklerini belirtti. Toplantının sonunda 
ilde başvuru yapılabilecek muhtemel projeler ele alın-
dı.

 Çakırmelikoğlu, kırtasiye sektörüne dikkat çekti 
Giresun Ticaret ve Sanayi 

Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Hasan Çakırmelikoğlu, “Giresun 
başta olmak üzere ülkemizin 81 
vilayetinde faaliyet gösteren 
yerel kitap kırtasiye satışı yapan iş-
letmelerimizin, pandemi süreci-
nin olumsuz etkilerini giderebil-
meleri açısından desteklenmesi 
şarttır” dedi.

Çakırmelikoğlu, yaptığı açık-
lamada, pandemi sürecinde 
yaşanan ticari dalgalanmanın 
birçok işkolunu olumsuz etkiledi-
ğini belirtti.

Özellikle okul kitap kırtasiye sa-
tışı yapan işletmelerin ticari kayıp 
oranının yüzde 50’nin altına düş-

tüğünün belirlendiğini kayde-
den Çakırmelikoğlu, “Eğitim öğ-
retimin başlangıcı olarak kabul 
edilen ağustos ayının son döne-
mi ile eylül, ekim aylarında bu yıl 
beklentinin çok çok altında ticari 
hareket yaşayan yerel kırtasiye iş-
letmelerimiz ayakta durabilme-
nin mücadelesini vermektedir-
ler” diyerek, şunları ekledi:

“Covid-19 salgını nedeniyle 
okulların kademeli hizmet ver-
mesine yönelik kararlar, ister iste-
mez kırtasiye sektörünü de 
olumsuz etkilemiştir. Diğer yan-
dan bir başka olumsuzluk ise ulu-
sal zincir mağazaların da kırtasi-
ye reyonlarını açmaları ve yerel 

işletmelerimizin mağduriyetini ikiye 
katlamıştır. Kırtasiye haricinde bir fa-
aliyeti bulunmayan yerel işletmele-
rin bugün geldikleri aşama normal 
süreçle açıklanamayacağı gibi, sü-
recin sektöre özel destek ile aşılma-
sı muhtemeldir.

Giresun başta olmak üzere ül-
kemizin 81 vilayetinde faaliyet gös-
teren yerel kitap kırtasiye satışı 
yapan işletmelerimizin, pandemi 
sürecinin olumsuz etkilerini gidere-
bilmeleri açısından desteklenmesi 
şarttır. 

Kredi desteğinin yanında ulusal 
zincir mağazalarının bu tür satışları-
na yönelik tedbir alınması da ge-
rekmektedir.”

DOKA üreten kadınları destekliyor
2019 Yılı Sosyal Gelişmeyi Destekleme Programı (SOGEP) kapsamında uygulanan ve 

Doğu Karadeniz Kalkınma Ajansı (DOKA) tarafından desteklenen proje, Ordu Büyükşehir Be-
lediyesi tarafından yürütülecek.

Proje kapsamında 60 dezavantajlı kadına Ordu yöresine özgü gıda ürünlerinin işlenmesi, 
paketlenmesi ve pazarlanması konularında teorik ve uygulamalı eğitimler verilecek. İŞKUR 
destekli eğitimlerde kursiyerlere ayrıca KOSGEB Sertifikalı Girişimcilik Eğitimleri ile E-ticaret ve 
kooperatifçilik eğitimleri de verilecek.

KURS BAŞVURULARI BAŞLIYOR
Ordu Büyükşehir Belediyesi tarafından yürütülecek proje kapsamında başarılı olan kursi-

yerler iş başvurularında ve kendi işlerini kurmalarında gerekli olacak olan MEB sertifikası ve 
KOSGEB Girişimcilik Sertifikası alacak. Başvurular 16 Kasım- 18 Aralık 2020 tarihleri arasında 
Ordu Büyükşehir Belediyesi Altınordu ORMEK’te yapılacak. Kurs başvuruları sonrasında Kursi-
yer Seçim Komisyonu tarafından belirlenecek kursiyerler ocak ayında başlaması planlanan 
eğitimlere katılacaklar.

Koruyucu kıyafet dikim kursu açıldı
Giresun İŞKUR İl Müdürlüğü 

ile Yağlıdere Halk Eğitim Mer-
kezi işbirliğinde koruyucu kıya-
fet dikim kursu açıldı. Şubat 
ayında sona erecek olan 
kursa katılan kursiyerlere gün-
lük 30 TL ile Genel Sağlık Sigor-
taları İŞKUR tarafından karşıla-
nacak. Kursun açılışı İŞKUR İl Mü-
dürü Mustafa Sarı ve İlçe Halk 
Eğitim Merkezi Müdürü İlhan 
Bahçekapılı katımıyla yapıldı.
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10. HAFTA: 11. HAFTA: 12. HAFTA: 
21 Kasım Cumartesi:

13.30 Beypiliç Boluspor-Ankaraspor (Bolu 

Atatürk)

13.30 Altınordu-İstanbulspor (Bornova 

Aziz Kocaoğlu)

16.00 Bursaspor-Adanaspor (Bursa Bü-

yükşehir Belediye)

19.00 Giresunspor-Yılport Samsunspor 

(Giresun Atatürk)

22 Kasım Pazar:

13.30 Ankara Keçiörengücü-Akhisarspor 

(Aktepe)

16.00 Tuzlaspor-Royal Hastanesi Bandır-

maspor (Vefa)

19.00 Adana Demirspor-Eskişehirspor (5 

Ocak Fatih Terim)

23 Kasım Pazartesi:

19.00 Menemenspor-Altay (Menemen 

İlçe)

19.00 Balıkesirspor-Ümraniyespor (Balıke-

sir Atatürk)

28 Kasım Cumartesi:

13.30 Ümraniyespor-Menemenspor 

(Ümraniye Belediyesi Şehir)

16.00 İstanbulspor-Giresunspor (Esen-

yurt Necmi Kadıoğlu)

16.00 Akhisarspor-Ankaraspor (Spor 

Toto Akhisar)

19.00 Altay-Bursaspor (Bornova Aziz Ko-

caoğlu)
29 Kasım Pazar:

13.30 Ankara Keçiörengücü-Adana 

Demirspor (Aktepe)

13.30 Royal Hastanesi Bandırmaspor-

Balıkesirspor (Bandırma 17 Eylül)

16.00 Eskişehirspor-Altınordu (Eskişehir 

Yeni)

19.00 Yılport Samsunspor-Tuzlaspor 

(Samsun Yeni 19 Mayıs)
30 Kasım Pazartesi:

19.00 Adanaspor-Beypiliç Boluspor (5 

Ocak Fatih Terim)

4 Aralık Cuma:
19.00 Tuzlaspor-İstanbulspor (Vefa)
19.00 Bursasspor-Ümraniyespor 

(Bursa Büyükşehir Belediye)
5 Aralık Cumartesi:
13.30 Giresunspor-Eskişehirspor (Gi-

resun Atatürk)
13.30 Ankaraspor-Adanaspor (Os-

manlı)
16.00 Beypiliç Boluspor-Altay (Bolu 

Atatürk)
16.00 Menemenspor-Royal Hasta-

nesi Bandırmaspor (Menemen İlçe)
19.00 Balıkesirspor-Yılport Samsuns-

por (Balıkesir Atatürk)
6 Aralık Pazar:
16.00 Altınordu-Ankara Keçiörengü-

cü (Bornova Aziz Kocaoğlu)
19.00 Adana Demirspor-Akhisarspor 

(5 Ocak Fatih Terim)

TFF 1’inci Liginde 10-11 ve 12’nci hafta programı

 Aydın: “Gece gündüz enerjimizle sahadayız” 

Çoruh EDAŞ Şirket Müdürü Mehmet 
Aydın, “Hizmet bölgemizin dört bir yanında 
1.4 milyon aboneye kesintisiz ve kaliteli 
elektrik ulaştırabilmek için 7 gün 24 saat 
enerjimizle sahadayız” dedi.

Aydın, Çoruh Elektrik Dağıtım A.Ş. 

(Çoruh EDAŞ), Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-
kanlığı (EPDK) tarafından ilan edilen ve her 
yıl Kasım ayının ikinci haftası kutlanmaya 
başlanan Enerji Çalışanları Haftası’nı kutla-
dı.

Elektrik dağıtım hizmeti sunan işletme-
lere büyük görevin düştüğü enerji sektö-
ründe 5 il, 61 ilçede 1.4 milyon aboneye 
elektrik dağıtım hizmeti verdiklerini ifade 
eden Aydın, riskli ve uzmanlık isteyen enerji 
sektörünün büyük özveri gerektirdiğini be-
lirtti.

“Hizmet bölgemizin dört bir yanında 
1.4 milyon aboneye kesintisiz ve kaliteli 
elektrik ulaştırabilmek için 7 gün 24 saat 
enerjimizle sahadayız” diyen Aydın, “Ulaşıl-
ması zor olan tüm ihtiyaç alanlarında dahi 
çalışmalarımıza her geçen gün bir yenisini 
eklemekteyiz. Gerek sahada gerek ofiste 
enerjisiyle bölgemize ve ülkemize değer 
katan bin 228 çalışma arkadaşımın Enerji 
Çalışanları Haftasını kutluyorum” ifadesin-
de bulundu.

“ENERJİMİZİN KAYNAĞIDA BİRLİK VAR”

Sektörde varlığını görünür kılmanın te-
melinde farkındalık olduğuna işaret eden 
Çoruh EDAŞ Şirket Müdürü Mehmet Aydın, 
mesajında şunlara yer verdi:

“En zor koşulları birlikte atlatırken, en ba-
şarılı çalışmaları, en büyük farkındalıkları bir-
likte yaşıyor birlikte öğreniyoruz. Her imza-
nın altında ekiplerimizin kıymetli emekleri 
var. Özellikle ülke olarak geçirdiğimiz zor 
günlerde birliktelik bağlarımızın temelin-
deki güçleri daha yakından hissettik.

“ÖNCELİĞİMİZ TÜKETİCİ MEMNUNİYETİ”
Çalışma arkadaşlarımız 29 bin 551 kilo-

metrekarelik yüz ölçümü üzerinde her ko-
şulda her anda tüketicimizin yanında. 
Enerji paylaştıkça çoğalırken hayatların 
yansımalarına dokunuyor. Hayatın her 
anında zor işlerin üstesinden gelen görün-
mez kahramanlarımızın Enerji Çalışanları 
Haftası kutluyor, günün anlam ve önemini 
görünür kılan Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-
kanlığı’na ve Enerji İletişim Grubuna (EİG) 
çalışmalarından ötürü teşekkürlerimizi ileti-
yoruz.”

 Hafızlar için hizmet içi eğitim kursu 

iresun İl Müftülüğünce hafız din görevli-

Glerine yönelik "Hafızlığı Muhafaza Hiz-
met İçi Eğitim Kursu" açıldı.

Diyanet İşleri Başkanlığı, din hizmetleri sınıfında 
görevli hafız personelin Kur’an-ı Kerimi usulüne 
uygun ezbere okuyabilmelerini sağlamak, din hiz-
metlerinde büyük bir öneme sahip olan hafızlıkları-
nı pekiştirmek, aşır okuma tavırlarını geliştirmek 
amacıyla altı ay süreli “Hafızlığı Muhafaza Hizmet 
İçi Eğitim Programı” hazırladı.

Eğitim Hizmetleri Genel Müdürlüğü tarafından 
hazırlanan “Hafızlığı Muhafaza Hizmet İçi Eğitim 
Programı” kapsamında Giresun İl Müftülüğünce dü-
zenlenen hizmet içi eğitim kursu, İl Müftüsü Muhittin 
Oral’ın ilk dersi vermesi ile başladı.

Hafızlığın Kur’an’ın öngördüğü değerleri özüm-
seyip tutum ve davranışları ona göre belirleyerek 
taçlandırılması gerektiğini belirten İl Müftüsü Oral, 
“Zihin ve gönüllerini Kur’an-ı Kerim’in lafzı, manası 
ve muhtevasıyla dolduran din görevlilerimiz sahih 
dini bilginin kürsü, minber ve mihraplardan yükse-
len sesidir. 

Din görevlilerimiz hikmet ve güzel öğütle çal-
madık kapı girilmedik gönül bırakmamalı, toplum-
sal ve manevi huzurun artması için Kur’an’ın ve Sev-
gili Peygamberimizin mesajlarını topluma ulaştır-
malıdır” dedi.

Hafızlığı Muhafaza Hizmet İçi Eğitim Kursu 6 ay 
sürecek, kurs sonunda yapılacak bitirme sınavında 
başarılı olan personele başarı belgesi verilecek.
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 50 yıllık hasreti sonlandırmak istiyor 
TFF 1. Lig ekiplerinden Giresunspor'un teknik direktörü Hakan Keleş, bu sezon, 50 yılı 

aşkın Süper Lig hasretini sonlandırabilecek inanca sahip olduklarını düşündüğünü bil-
dirdi.

Keleş, yaptığı açıklamada, geride kalan 9 haftada 14 puan toplayarak ligdeki he-
deflerine ulaşmak için yoğun şekilde çalıştıklarını belirtti.

Bu sene yeni ve iyi bir takım kurduklarını dile getiren Keleş, bu kadronun kendilerini 
hedefe ulaştıracağından emin olduklarını aktardı.

Keleş, ligde verilen mücadelede yoğun mesai harcayarak ilk yarıyı iyi bir puanla ka-
patmayı hedeflediklerini vurgulayarak, "Bir üst lige çıkmak mücadele ediyoruz. Her 
maç çok önemli, önümüzdeki süreci maç, maç değerlendiriyoruz, gerekli tüm analiz-

lerimizi yaparak maç performanslarımızı değerlendiriyoruz. İlk yarıda ki performansımız neticesinde iyi 
bir puan toplarsak sonuca da ulaşacağımızı düşünüyoruz" değerlendirmesinde bulundu.

“21 GÜNDE 7 MAÇA ÇIKACAĞIZ”
Zorlu bir döneme gireceklerinin altını çizen Keleş, "Önümüzde 21 güne sığdırılmış toplam 7 maçı-

mız var. Evet içinde bulunduğumuz zorlu dönemden dolayı her kesimde olduğu gibi futbol kesiminde 
de bazı sıkıntılar olabiliyor ancak bu kadar kısa bir zaman içerisinde bu denli yoğun bir programı 
neden yaptılar anlayamıyoruz." ifadelerini kullandı.

“BİZE İNANIP GÜVENSİNLER VE DESTEKLESİNLER”
Keleş, maçların yeni stadyumda oynanması ve taraftarla buluştuklarında daha da güçlü olacak-

Erteleme yok, hükmen yenilgi var

ugüne dek sadece Ziraat Türkiye Kupası’nda 

Buygulanan ‘A takım listesindeki oyuncu sayısı 
Covid-19 nedeniyle 14’ün altına inerse mü-

sabaka ertelenmeyecek; karşılaşmaya çıkamayan 
takım hükmen mağlup sayılacak’ maddesinin Süper 
Lig’de de yürürlüğe girmesi konusunda görüş birliğine 
varıldığı belirtildi.

TFF ve kulüpler, bugüne dek sadece Ziraat Türkiye 
Kupası maçlarında uygulananan ‘A takım listesindeki 
oyuncu sayısı Covid-19 nedeniyle 14’ün altına inerse 
müsabaka ertelenmeyecek; karşılaşmaya çıkama-

yan takım hükmen mağlup sa-
yılacak’ maddesinin, Süper 
Lig’de de uygulanması konu-
sunda görüş birliğine vardı. Söz 
konusu düzenlemenin önü-
müzdeki günlerde TFF Yönetim 
Kurulu toplantısında görüşülüp 
karara bağlandıktan sonra ha-
yata geçmesi bekleniyor.

DÜZCESPOR HÜKMEN YENİK 
İLAN EDİLMİŞTİ

Ligde bu sezon hatırlana-
cağı üzere Atakaş Hatays-
por’un, Büyükşehir Belediyesi Er-
zurumspor ve MKE Ankaragü-
cü ile oynaması gereken maç-
lar, bordo beyazlı takımdaki 
Covid-19 vakaları nedeniyle er-
telenmişti.

 TFF ile kulüplerin anlaşma-
ya vardığı değişiklik kesinleşirse 
er te leme yapılmayacak; 
maça çıkmayan takım 3-0 hük-
men yenik ilan edilecek.

 Ziraat Türkiye Kupası 3. tu-
runda Düzcespor, Pendikspor 
ile oynaması gereken karşılaş-
maya Covid-19 vakaları nede-
niyle çıkamadığı için 3-0 hük-
men mağlup sayılmıştı.

larını vurgulayarak, "Bu sezon 50 yılı aşkın bir Süper Lig hasretini sonlandırabilecek inanca sahip oldu-
ğumuzu düşünüyorum. Bizlere inansınlar güvensinler ve hep desteklesinler." değerlendirmesinde bu-
lundu.

“SAMSUNSPOR 6 PUANLIK MaÇ”
Ligin 10. haftasında sahalarında Yılport Samsunspor ile karşılaşacaklarını anımsatan Keleş, şunları 

kaydetti:
“Bizim için her maç olduğu gibi Samsunspor maçı da çok önemli. Rakibimizin, Süper Lig yolunda 

ciddi bir takım olduğunu biliyoruz. Biz bu maça 6 puanlık bir maç olarak bakıyoruz. İnşallah sahadan 
galibiyetle ayrılıp, bu galibiyeti de taraftarlarımıza ve bizi sevenlere armağan etmek istiyoruz."

2.Transfer dönemi
 5 Ocak'ta başlayacak

Türkiye Futbol Federasyonu Yönetim Kurulu, yaptığı son 
toplantıda, 2020-2021 sezonu 2’nci Transfer ve Tescil Döne-
mi başlangıç ve bitiş tarihlerini belirledi.

Buna göre, 2’nci Transfer ve Tescil Dönemi 5 Ocak 2021 
tarihinde başlayıp 1 Şubat 2021 tarihinde sona erecek.

Giresunspor ilk transfer döneminde 17 oyuncuyu kadro-
suna katmıştı.


